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Miljönämnden har beslutat att lämna följande yttrande: 

Yttrande 
Miljönämnden ställer sig positiv till de förslag av ändringar som beskrivs i remissen. 

Miljönämnden bedömer att förslaget om ej fasta belopp för en del 

miljösanktionsavgifter kommer ge ökad arbetsbelastning för tillsynsmyndigheterna 

eftersom det behövs fler uppgifter för att fastställa ett belopp inför varje enskilt ärende 

om sanktionsavgift. Miljönämnden ser därför behov av en vägledning från 

Naturvårdsverket för att kunna tillämpa kriterierna för sanktionsavgift och avgöra 

deras storlek. 

Miljönämnden ställer sig positiv till de förslag om förändringar i rapportering av 

läckagekontroller som Naturvårdsverket föreslår. 

Miljönämnden ser positivt på förslag om ett nationellt elektroniskt 

rapporteringssystem, men vill belysa att Naturvårdsverket behöver få en tydlig riktning 

från Regeringskansliet om uppdraget i sina regleringsbrev. Det behöver finnas en 

digital lösning som fungerar för kommuner och andra användare och inte bara en 
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lösning för de statliga myndigheterna. Ett exempel på detta är avfallsregistret hos 

Naturvårdsverket som inte har varit till gagn till användarna. 

Miljönämnden ställer sig positiv till de föreslagna ändringarna gällande undantag av 

kravet på utsortering av skumplastpaneler. Miljönämnden anser att det är viktigt att 

Naturvårdsverket tydligt vägleder kring hanteringen av materialet i det fall 

Naturvårdsverket väljer att inte särskilt föreskriva om undantag från utsorteringskravet. 

Förslaget innebär att miljönämndens tillsynsuppdrag utökas vilket kommer innebära 

kostnader för nämnden. Miljöförvaltningen anser att kommunerna bör ges full 

kostnadstäckning det extra arbete som förslaget medför. 

Ordförande Sofia Hedén 

Sekreterare Emelie Andersson 


